

[View online](#)

Press Release

Regulated information

IBA signs contract for a Proteus[®]ONE solution to be installed at the Tri-Service General Hospital in Taiwan

Louvain-La-Neuve, Belgium, April 2nd, 2025 –[IBA](#) (Ion Beam Applications S.A., EURONEXT), the world leader in particle accelerator technology and the world's leading provider of proton therapy solutions for the treatment of cancer, today announces it has signed a contract for the supply of a Proteus[®]ONE^[1] compact proton therapy solution to be located at the Tri-Service General Hospital in Taipei, Taiwan.

The contract includes the supply of a Proteus[®]ONE system and a Quality Assurance package from IBA Dosimetry. Proteus[®]ONE is the market leading compact proton therapy system, upgradable over time to continue to offer the latest technology to IBA users. The system will also include DynamicARC[®]^[2] beam delivery capabilities, once this feature has received regulatory clearance.

Olivier Legrain, Chief Executive Officer of IBA, commented: *"We are pleased to secure this latest order, the third in Taiwan to date. There continues to be strong interest in our Proteus[®]ONE solution across Asia. We look forward to working closely with the Tri-Service General Hospital team so that their*

cancer patients can benefit from this cutting-edge technology.”

Chun-Shu Lin, MD, PhD, Director and Professor at the Department of Radiation Oncology of Tri-Service General Hospital added: *“We look forward to being able to offer proton therapy to our patients. It is clear to us that IBA is the most experienced and the most reliable supplier of this innovative treatment solution. The acquisition of IBA’s Proteus®ONE system represents a transformative step forward in our mission to provide cutting-edge, compassionate care. This will be the first DynamicARC® beam delivery system in Taiwan.”*

This is the third order of a Proteus®ONE system in Taiwan. Tri-Service General Hospital expects to start treating patients in late 2028. The first payment has been received.

The typical end-user price for a Proteus®ONE system with a multi-year maintenance contract ranges between EUR 35 and 45 million.

^[1]Proteus®ONE is the brand name of Proteus®235

^[2] DynamicARC® is a registered brand of the IBA’s Proton Arc therapy solution currently under development phase.

ENDS

About IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) is the world leader in particle accelerator technology. The company is the leading supplier of equipment and services in the fields of proton therapy, considered as the most advanced form of radiation therapy available today, as well as industrial sterilization, radiopharmaceuticals and dosimetry. The company, based in Louvain-la-Neuve, Belgium, employs approximately 2,100 people worldwide. IBA is a certified B Corporation (B Corp) meeting the highest standards of verified social and environmental performance.

IBA is listed on the pan-European stock exchange EURONEXT (IBA: Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BB](#)). More information can be found at: www.iba-worldwide.com

About the Tri-Service General Hospital

The Tri-Service General Hospital (TSGH), established in 1946, is one of the leading medical centers in Taiwan. It operates under the supervision of the Ministry of National Defense, and is affiliated with the National Defense Medical Center (NDMC), serving as its primary teaching hospital.

TSGH provides comprehensive medical services to both military personnel and civilians, offering advanced care in clinical medicine, teaching, and research. The hospital is known for its excellence in specialized fields such as oncology, cardiovascular medicine, organ transplantation, and minimally invasive surgery.

As a national medical center, TSGH continuously strives to integrate innovation and humanity into its healthcare services, contributing significantly to both national defense health systems and Taiwan's public medical landscape.

For further information, please contact:

IBA

Olivier Lechien
Corporate Communication Director
+32 10 475 890
communication@iba-group.com

ICR Healthcare

Amber Fennell, Angela Gray, Lucy Featherstone
+44 (0) 20 3709 5700
IBA@icrhealthcare.com

Communiqué de presse

Information réglementée

IBA signe un contrat pour installer une solution Proteus®ONE au Tri-Service General Hospital à Taïwan

Louvain-la-Neuve, Belgique, le 2 avril 2025 - IBA (Ion Beam Applications S.A., Euronext), le leader mondial des technologies d'accélération de particules et principal fournisseur de solutions de protonthérapie pour le traitement du cancer, annonce aujourd'hui la signature d'un contrat pour la fourniture d'une solution compacte de protonthérapie Proteus®ONE^[1] au Tri-Service General Hospital à Taipei, Taïwan.

Le contrat comprend la fourniture d'un système Proteus®ONE et d'un package d'assurance qualité d'IBA Dosimetry. Proteus®ONE est le système de protonthérapie compact leader sur le marché et offre des capacités d'évolution afin de permettre l'intégration des technologies les plus récentes. Le système installé au Tri-Service General Hospital disposera également de la technique de distribution de faisceau DynamicARC®^[2] lorsque celle-ci aura obtenu les autorisations réglementaires nécessaires, .

Olivier Legrain, Chief Executive Officer d'IBA, a commenté : « Nous sommes ravis de signer ce nouveau contrat, la troisième à ce jour à Taïwan. L'intérêt pour notre solution Proteus®ONE reste fort en Asie. Nous nous réjouissons de travailler en étroite collaboration avec l'équipe du Tri-Service General Hospital pour que leurs patients atteints de cancer puissent bénéficier de cette technologie de pointe. »

Chun-Shu Lin, MD, PhD, Directeur et Professeur au Département de Radiothérapie du Tri-Service General Hospital, a ajouté : « Nous sommes impatients de pouvoir offrir la protonthérapie à nos patients. IBA est le fournisseur le plus expérimenté et le plus fiable de cette technologie. L'acquisition d'un système Proteus®ONE représente une avancée importante pour nous permettre de réaliser notre mission qui consiste à fournir des soins de

pointe tout en préservant au mieux la qualité de vie de nos patients. Ce sera aussi le premier système à Taïwan qui sera pourvu de la technologie DynamicARC®. »

Il s'agit de la troisième commande d'un système Proteus®ONE à Taïwan. Le Tri-Service General Hospital prévoit de traiter ses premiers patients fin 2028. Le premier paiement a été reçu.

Le prix usuel pour une solution Proteus®ONE avec un contrat de maintenance pluriannuel varie entre 35 et 45 millions d'euros.

^[1] Proteus®ONE est une marque déposée de Proteus®235.

^[2] DynamicARC® est une marque déposée de la solution IBA de protonthérapie ARC, actuellement en phase développement.

FIN

À propos d'IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est le leader mondial dans les technologies des accélérateurs de particules. La société est le principal fournisseur d'équipements et de services en protonthérapie, considérée comme étant la forme de radiothérapie la plus avancée à ce jour, ainsi que de la stérilisation industrielle, les radiopharmaceutiques et la dosimétrie. La société, dont le siège social est situé à Louvain-la-Neuve en Belgique, emploie environ 2100 personnes dans le monde. IBA est une entreprise certifiée B Corporation (B Corp) qui répond aux plus hauts standards de performance sociale et environnementale.

La société est cotée à la bourse paneuropéenne EURONEXT. (IBA: Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BB](#)).

Pour plus d'informations : www.iba-worldwide.com

À propos du Tri-Service General Hospital

Le Tri-Service General Hospital (TSGH), fondé en 1946, est l'un des principaux

centres médicaux de Taïwan. Il fonctionne sous la supervision du Ministère de la Défense Nationale et est affilié au National Defense Medical Center (NDMC), en tant que son principal hôpital universitaire.

Le TSGH offre des services médicaux complets au personnel militaire et aux civils, proposant des soins avancés en médecine clinique, enseignement et recherche. L'hôpital est réputé pour son excellence dans des domaines spécialisés tels que l'oncologie, la médecine cardiovasculaire, la transplantation d'organes et la chirurgie mini-invasive.

En tant que centre médical national, le TSGH s'efforce continuellement d'intégrer l'innovation et l'humanité dans ses services de santé, contribuant de manière significative aux systèmes de santé de la défense nationale et au paysage médical public de Taïwan.

CONTACT

Olivier Lechien

Corporate Communication Director

+32 10 475 890

communication@iba-group.com

ION BEAM APPLICATIONS SA
Chemin du Cyclotron 3
Ottignies-Louvain-la-Neuve, 1348
Belgium

Tel.: + 32 10 47 58 1 | Fax: + 32 10 47 58 10
E-mail: info-worldwide@iba-group.com | www.iba-worldwide.com
RPM Brabant wallon | VAT: BE 0428 750 985

Copyright © IBA SA 2025. All rights reserved
You can [update from this list](#) or [unsubscribe from all](#) IBA Communications.

